
Referat FAU- møte Onsdag 27.10.2021 
 

Sted: Personalrommet, Bø skule 

Tid: kl 18.30 

Tilstede: Mette Garvik, Stine Langen, Ane Berge, Marte Gran Bjørbæk, Ingvil Charlotte Nilssen, Heidi Ulvene 

Haugen, Tore Westrheim Lium, Tore Prestrud Astad, Camilla Nilsen Østerli, Marie Forberg Jørum, Rønnaug 

Woxen Thoen, Trond Garborg, Solfrid Bratland, Anette Winkelman, Ingebjørg Momrak, Hege Skogli Riege, 

Anlaug Cowles, Nélida Sánchez Ruiz. 

  

Sak 01 Litt av hvert 

- Valg av leder og nestleder FAU 2021/2022 

- Vedtak for FAU 

- 17.mai permen  

- Synlighet for trinns klassekasser  

- Lista med representantene 

- FAU sine referater? 

- Hvordan kommunisere vi med foreldrene på vår klasse/trinn? 

VISMA/FACEBOOK : referater - felles info - dugnad  

Sak 01 Leirskole:  

Det er et sterkt ønske i FAU om å jobbe for dette til tross for dårlig 

kommuneøkonomi. Det er ikke noe i veien for å ha dugnader og klassekasser, men 

innsatsen skal være reelt frivillig og inntektene fra dette skal komme alle elever til 

gode. Det er viktig at klassekontakter er klar over dette når man skal oppfordre til 

innbetalinger og dugnadsinnsats. Reell frivillighet. Det skal være gratis å gå på 

skolen, og vi vet at for noen familier er 100 kroner mye penger.  

 

Ref: Svært dårlig kommuneøkonomi, tidligere Sauherad har betalt dette men ikke 

Midt-Telemark. 

Det er lovpålagt med tre netter. FAU har jobbet for at leirskolen i Kragerø skal 

være 5 dager, 4 overnattinger. Gratisprinsippet gjelder i denne sammenhengen, og 

at undervisning er gratis.  

 

Forslag til vedtak:  

- FAU skal stå ansvarlig for dugnader slik at elevene som skal på leirskole, 

får leirskolen dekket (dugnad for å kunne ha fest i 7.klasse er 

trinnet/klassene ansvarlig for). 

- Pengene for 17.mai dugnaden går til leirskole. 

 

Det er imidlertid ikke gitt at leirskole blir i Kragerø. Det er ikke plikt med leirskole, 

men med tre overnattinger i en eller anna form, dette avhenger av økonomi.  
 

Oppholdet koster 2400 per uke per elev i overnatting, undervisning koster 1500 per 

elev per uke, + buss. Omlag 300.000kr i år (72) elever. 

FAU må omlag tjene ca 75000 kroner for at vi har råd til den siste natten på 

leirskole. Alt er avhengig av at kommunen godkjenner Kragerø som leirskolested. 

Hva er merverdien av å være på leirskole i Kragerø? Mange.  

 

 



 

Hvordan skal vi jobbe fram? 

-  Gå til media for å vise at vi ønsker å reise på leirskole til Kragerø. Sørge 

for at politikerne ønsker å fortsette å sende elevene til Kragerø på 

leirskole.  

- Brev fra elevene som var på leirskolen i år til politikerne med sine positive 

erfaringer fra leirskolen  

- Få med næringslivet til gevinster for å lage lotteri/basar. 

- Sparebankstiftelsen: FAU kan søke om midler til leirskole 

- Mediagruppe: Anette, Tore Lium, Nelly 

- Sponsegruppe: Rønnaug, Ane, Solfrid, Ingebjørg, Hege 

FAU mener at leirskolen skal være ved sjøen, fortrinnsvis Kragerø, hvert år 

fremover. 

 

 

PS: Trinnene står selv ansvarlig for 7. klasseavslutningen, og klassene samler 

selv inn penger til den. Dette gjøres ved at alle trinn får en vippskonto. Hvert 

foreldremøte fra nå av starter med vennlig oppfordrende frivillig innbetaling 

til trinnkassa. Det skal ikke komme frem hvem som har betalt. Alle penger 

som samles inn, skal komme alle elever til gode. Andre gaver, 

trivselsarrangement osv. skal gå av disse trinnkassene, men klassekontaktene 

må være klar over at 7. klasseavslutninger krever litt ekstra midler.  

Sak 02 - Miljøteamet-frokost 

Uheldig at barna måtte ta med egen niste, da noen av barna ikke får hjelp til 

frokost, og dermed ikke har med niste. Tidspunktet er i tillegg noe diskutert da 

noen barn ikke får hjelp til å komme tidligere til skolen. 

Kiwi har sponset noe mat, og nå har Meny ønsket å vise at de er like flinke og 

støttende. 

Anlaug tar dette videre med miljøteamet 

 
 

Sak 03 Lys/gangfelt i krysset i bakken mot sentrum 

- Dette er en sak for Trafikksikringsplanen 

 

Er dette lagt inn som et innspill i trafikksikringsplanen? Hvis ikke er det en god 

stund til neste gang denne skal rulleres. Dette sjekkes opp i. (Nelly) 

 

Sak 04 Tidlig lunsj-pauser 

Tilbakemelding på at lunsjpausene er for tidlig på mellomtrinnet. Dette har vært 

positivt i forbindelse med friminutt. Det har vært positivt at trinnene har ulik 

friminuttavvikling, til tross for at dette er krevende for personalsituasjonen. Det 

ligger an til endring på friminuttene og da blir det lunsj noe senere. 

 

 

Sak 05 Eventuelt: 

- Sommarland 2022? 

2021 – dette var lagt til 18.juni, og Bø Skole hadde avspasering denne dagen. 

Planleggingsdag for skolen. Det var coronatid, og denne dagen skulle jobbes 

inn av elevene, men dette ble ikke gjennomført på grunn av corona. Bø 

Sommarland ønsket ikke at elevene skulle følges av foreldrene uten lærere.  



Vi er avhengig av at dette er en skoledag, og at oppmøte i Sommarland er i regi 

av skolen.  

 

- Bålplass ved grusbanen/fotball banen: ønske fra skolen sin del: Sitte 

benker, ved, skjult (Eventuelt med tak/gapahuk) FAU-Arbeidsgruppa? 

Ønsker bistand fra FAU til å etablere en bålplass (aller helst med gapahuk/tak). 

Vedbod, benker. 

Kan det være en ide at byggefirmaene kan bidra med å etablere en slik 

bålplass? 

Tilgjengelig ved: Låsbar kasse eller lignende? 

Mange ungdom på skoleplassen på kveldstid, og det er viktig at denne plassen 

blir bygd slik at den ikke kan ødelegges osv.  

Bålplassgruppe: Camilla, Ingvil, Marte (vedsekk) 

Miljøteamet, bidra med å bygge bålplassen for elever som har behov for andre 

aktiviteter enn skole innimellom 

 

- Skøytebane 

Er det mulig å etablere skøytebane på skolen, slik som det var tidligere? 

Anlaug hører med teknisk 

 

- Nett på fotballbane mot Lektorvegen? 

Det er gjerde på den ene siden, men ikke den andre siden. Barna springer ut i 

vegen, og viktig å ta en runde på dette. Nelly hører med Skarphedin. 

 

- Hjertesone 

Anlaug sier at det er flere foreldre enn tidligere som kjører barna sine til 

skolen. Det er mye trafikk til skolen. Dette er behandlet i trafikksikringsplanen. 

Det er ønskelig at FAU bidrar til hjertesonekampanje. Anlaug gir beskjed om 

datoer for gjennomføring. 

 

 

 

Tore Astad & Nélida Sánchez  


